
 

 
 

 

INTERPEL·LACIÓ AL PLE MUNICIPAL 

 

QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL DE JUNTS PER TIANA A L’ALCALDESSA 

ESTHER PUJOL 

 

 

Davant els robatoris que hi hagut les darreres setmanes a diversos punts de Tiana, com Les 

Costes, Els Vessants, Can Gaietà i el centre, i també davant les actuacions policials i detencions 

derivades d’aquestes entrades a domicilis, el grup de Junts presenta la següent interpel·lació:  

 

–Quines polítiques públiques de seguretat ha posat en marxa aquest equip de govern des que el 

gener del 2017 es va dotar la policia local de nous recursos per fer front a l’onada de robatoris? 

–S’han instal·lat totes les càmeres pressupostades en els comptes del 2017? 

–Per què aquest Ajuntament no disposa encara d’un Pla Local de Seguretat? 

–Tenen previst la redacció del pla? 

–Per què encara no s’ha convocat la Junta Local de Seguretat, com es va anunciar a l’últim ple? 

–Quines propostes ha fet la Mesa de Coordinació Operativa per millorar la seguretat al municipi, 

especialment per controlar les entrades i sortides del poble?  

–Quina dotació econòmica preveu destinar l’equip de govern a la seguretat en els pressupostos 

del 2018? 

–És suficient el nombre d’agents en plantilla de la Policia Local per fer front als reptes actuals? 

–Una població desinformada és una població vulnerable. Tenen previst fer més campanyes de 

comunicació per millorar la prevenció i per orientar la població sobre què cal fer davant un 

robatori?  

–Tenen previst complir la Llei de Transparència i informar la població amb dades rigoroses sobre 

l’evolució dels robatoris a domicili? 

 

Tiana, 30 de gener de 2018 

Isaac Salvatierra, portaveu del grup municipal Junts per Tiana 


